
CURS 23/24

REUNIÓ JUNTA DINAMITZADORA ACTA
Núm. 12

Assistents: Pili, Anna, Xavi, Carles, Maite, Virginia i Raquel Data: 27/11/2023
Hora: 21’45h

COMISSIÓ/TEMA SITUACIÓ/ACORDS TASQUES RESPONSABLE

1 Aprovació de
l’acta anterior Repàs de les tasques pendents.

2 Necessitat reforç
migdia i sortides

Des de l’ajuntament ens diuen que hem d’esperar a les subvencions.

A la reunió de la comissió solidària es parla que els diners dels donatius es
destinen a vetllar per la igualtat d'oportunitats dels infants. Si així ho valora
l’escola poden dedicar-los a cobrir aquestes necessitats.

3 Comissió
Solidària

Acord definitiu de traspassar els diners de les donacions de solidària a l’escola
com a donatiu.

Ara cal fer la oferta de donació amb el preu exacte a l’escola.
Recaptat durant els cursos 2021/2022 i 2022/2023: 2811,65 €
Cal restar:
-67,58 € factura del dia especial
-362 € de les activitats complementàries becades. En cas de que no s’acabin
necessitant es retornaran a la bossa de les donacions
Donació Total: 2382,07 €

Enviar mail a l’escola
amb la oferta. Raquel

4 Comissió de pati

Valoren que el pati està més deteriorat del que s’esperaven. Demanaran a
l’escola i al grup impulsor de pati que prioritzin les accions a fer en el marc d’un
projecte de pati de futur.
El David (professor) s’ha afegit al grup impulsor de pati.

5 Comissió de
Mobilitat

Amb el formulari es van apuntar 50 persones. Finalment van haver 10 baixes.
Va anar molt bé la sortida. Cap a les 14h van tornar.
La valoració com a comissió ha sigut molt bona.



Al consell escolar s’ha valorat molt positivament la iniciativa.

Radio Ona Bages a St. fruitós ha convidat a la comissió a parlar del projecte del
monitoratge al bus.

6 Tresoreria

La despesa de material i reparacions de menjador del curs 2022/2023 és de
1800 €. Els primers 1000 euros els posa Pam i pipa i la resta la CAFI.
La CAFI paga aquests diners i Pam i Pipa es desgrava l’IVA.
La CAFI no es pot desgravar l’IVA.
S’acorda de parlar amb Pam i Pipa per explicar que aquesta gestió els esta
afavorint. No es demanarà compensació econòmica.

7 Consell Escolar
Per fer efectiva la donació solidària cal que el Consell Escolar ho valori.
Avui s’ha fet el Consell escolar i s’ha aprovat la proposta per fer la donació de la
comissió solidària a l’escola.

8 Contracte de
menjador Han canviat el nom oficial de l'empresa.

9 Reunió amb les
Codirectores

El divendres passat les codirectores es van oblidar de la reunió. Proposen el
pròxim divendres pero no hi ha quòrum. Ens haurem de trobar després de
festes.

Contestar el mail Anna

Data propera reunió: 4 de desembre a les 20h presencial


